
Vragenuur 
artikel 35 reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad

Datum: 25 juni 2020      
Onderwerp: Inschrijvingen Bernheze sanering varkenshouderij  

Aan de voorzitter van de raad

Tijdens het vragenuur van de raadsvergadering op 25 juni 2020 wil ik het volgende aan de orde 
stellen:

Wij hebben vernomen dat de eerste beschikkingen voor de sanering varkenshouderij van 
ondernemers uit onze gemeente binnen zijn. Deze ondernemers moeten binnen 8 weken een 
definitief besluit nemen of zij ook daadwerkelijk aan deze regeling deel gaan nemen. 

Eerder is door het college in de commissie Ruimtelijke zaken aangegeven dat zij reeds met 
deze ondernemers in overleg zijn. Bij het maken van de afweging en het besluit om al dan niet 
mee te doen aan deze regeling spelen de toekomstige mogelijkheden op locatie van de 
‘stopper’ een essentiële rol. 

Onze vragen zijn de volgende: 
- Is er op dit moment voor de inschrijvers voldoende duidelijk wat de mogelijkheden op de 

locaties zijn om tot een spoedige maar bovenal juiste afweging en keuze te komen?
- Hoe verhoudt zich dat tot het bestemmingsplan Vrijkomende agrarische bebouwing waar 

volgens het college aan een reparatie aan het bestemmingsplan wordt gewerkt?
- Beperkt het ophanden zijn van deze reparatie op dit moment de (aanvraag van) toekomstige 

mogelijkheden van deze stoppers?
- En zo ja, op welke wijze wordt er dan meegedacht met deze ondernemers met het verlagen 

van geuroverlast als doel van deze regeling?   
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